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Enkel fråga

till Anna-Lena Danielsson, ordf Hälso- och sjukvårdsnämnden

Kvinnors hälsa och kvinnosjukdomar har alltid varit underbehandlade och det var med stor 
tillfredställelse som beslut togs för att starta en ME-mottagning vid NUS. En av de många 
sjukdomar där de drabbade till stor del är kvinnor.  Hälso- och sjukvårdsnämnden gav 
sjukvårdsdirektören i uppdrag redan 2018-10-02 att utreda frågan och sedermera planerades 
en start att ske 2021-01-01. Starten har dock skjutits upp och fördröjts men till sist kunde 
mottagningen invigas 2021-11-01. Mottagning av patienter har nyligen börjat ske.

Vid mottagningen planeras att utredningen skall ske interdisciplinärt och stöd för 
behandlingen skall framför allt ges med paramedicinska team med flertalet olika 
yrkeskategorier.

Enligt erfarenhet och enligt rapporter från patienter har dock inte verksamheten skett på 
beskrivet sätt. Det är begränsat med yrkeskategorier på ett sånt sätt att den interdisciplinära 
utredningen inte kunnat ske. Besöken och utredningen/bedömning sker på mycket korta besök
vilket är direkt olämpligt för denna typ av patienter. Kommunikationen med remittent har 
varit bristfällig.

Min fraga till Hälso- och sjukvardsnämndens ordförande Anna-Lena Danielsson  (S) är:  

När kan Norra Sveriges ME/CJS-sjuka förvänta sig att ME-mottagningen är 
fullt bemannad med nödvändiga yrkeskategorier så att utredning och 
behandling kan ske enligt vetenskap och beprövad erfarenhet

 

Max Fredriksson (KD)


